
Zápis z 18. zasedání zastupitelstva obce Strážkovice 

konaného dne 13.12.2023 
 

Místo konání: Obecní úřad Strážkovice 

Začátek:  16:00 hod. 

Zasedání řídil:  Hana Halamová 

Přítomni:  Hana Halamová, Pavel Kolář, František Kroupa, Tomáš Kubík, 

 Martin Pečman, Renata Šobrová 

Omluveni:  Petr Šíma 

Neomluveni: - 

Hosté: Ing. Arch. Martin Holinka, Ing. Jan Špaček 

Zapisovatel: Dominik Šíma 

Ověřovatelé zápisu: Pavel Kolář, Tomáš Kubík 

 

Program: 

 

1. Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

2. Plán kulturních akcí na rok 2024 

3. Rozpočet MŠ Cvrček Strážkovice na rok 2024 

4. Rozpočtový výhled MŠ Cvrček Strážkovice na roky 2025-2026 

5. Rozpočet obce Strážkovice na rok 2024 

6. Rozpočtový výhled obce Strážkovice na roky 2025-2026 

7. Inventarizační příkaz 

8. Různé 

 
Návrh na úpravu navrženého programu: 

Nebyl podán návrh na úpravu programu. 

Hlasování o programu jako celku: 

Hlasování o návrhu programu: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Program byl schválen 

 

Návrh na určení ověřovatelů zápisu:  

Předsedající byli navrženi na ověřovatele zápisu Pavel Kolář, Tomáš Kubík 

Hlasování o návrhu ověřovatelů: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

 

Bod 1. programu: Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

Předsedající předložila zastupitelstvu zápis ze zasedání zastupitelstva konaného dne 

20.11.2023. Kontrola zápisu byla provedena a zápis byl schválen. 

Návrh usnesení 1: Zastupitelstvo schvaluje zápis ze zastupitelstva obce Strážkovice č. 17 ze 

dne 20.11.2023. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 
 
 



Bod 2. programu: Plán kulturních akcí na rok 2024 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh předsedkyně Kulturní a sociální komise pí 

Šobrové na plán kulturních akcí obce Strážkovice na rok 2024. Zastupitelstvo návrh 

projednalo a schválilo. 

Návrh usnesení 2: Zastupitelstvo schvaluje plán kulturních akcí obce Strážkovice na rok 2024. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 
Bod 3. programu: Rozpočet MŠ Cvrček Strážkovice na rok 2024 

Předsedající předložila zastupitelstvu Rozpočet MŠ Cvrček Strážkovice, příspěvkové 

organizace obce Strážkovice, na rok 2024, zpracovaný ředitelkou MŠ Cvrček Strážkovice 

Evou Svitákovou. Návrh rozpočtu je sestaven jako vyrovnaný, na straně výdajů ve výši 

4.632.100,- Kč a na straně příjmů ve výši 4.632.100,- Kč. Součástí rozpočtu je neinvestiční 

příspěvek obce Strážkovice jako zřizovatele, na provoz Mateřské školy Cvrček Strážkovice 

pro rok 2024 ve výši 800.000,- Kč. Zastupitelstvo rozpočet Mateřské školy Cvrček 

Strážkovice na rok 2024 projednalo a schválilo. Rozpočet je přílohou č. 1 tohoto zápisu. 

Zastupitelstvo dále ukládá starostce obce pí Halamové zveřejnit Rozpočet MŠ Cvrček 

Strážkovice na úřední desce a elektronicky. 

Návrh usnesení 3a: Zastupitelstvo schvaluje Rozpočet MŠ Cvrček Strážkovice, příspěvkové 

organizace obce Strážkovice, na rok 2024 ve výši 4.632.100,- Kč. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 3b: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové zveřejnit Rozpočet MŠ 

Cvrček Strážkovice na rok 2024 na úřední desce a elektronicky. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 4. programu: Střednědobý rozpočtový výhled MŠ Cvrček Strážkovice na roky 2025-

2026 

Předsedající předložila zastupitelstvu Střednědobý výhled MŠ Cvrček Strážkovice, 

příspěvkové organizace obce Strážkovice, na roky 2025-2026 zpracovaný ředitelkou MŠ 

Cvrček Strážkovice, pí Evou Svitákovou. Zastupitelstvo Střednědobý výhled rozpočtu MŠ 

Cvrček Strážkovice na roky 2025-2026 projednalo a schválilo. Střednědobý výhled rozpočtu 

MŠ Cvrček Strážkovice na roky 2025-2026 je přílohou č. 2 tohoto zápisu. Zastupitelstvo dále 

ukládá starostce obce pí Halamové zveřejnit Střednědobý výhled rozpočtu MŠ Cvrček 

Strážkovice na roky 2025-2026 na úřední desce a elektronicky. 

Návrh usnesení 4a: Zastupitelstvo schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu MŠ Cvrček 

Strážkovice, příspěvkové organizace obce Strážkovice, na roky 2025-2026. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 4b: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové zveřejnit Střednědobý 

výhled rozpočtu MŠ Cvrček Strážkovice na rok 2025-2026 na úřední desce a elektronicky. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 



Bod 5. programu: Rozpočet obce Strážkovice na rok 2024 

Předsedající předložila zastupitelstvu Rozpočet obce Strážkovice na rok 2024, zpracovaný 

účetním obce p. Šímou. Návrh rozpočtu je sestaven jako schodkový na straně výdajů ve výši 

15.787.000,- Kč a na straně příjmů ve výši 14.053.00,- Kč. Za účelem vyrovnání rozpočtu 

bylo zapojeno financování ze zůstatku hospodaření předchozích let ve výši 2.034.000,- Kč. 

Finanční prostředky z financování budou použity na úhradu splátek úvěru na Multifunkční 

budovu ve výši 300.000,- Kč a financování plánovaných investic. Zastupitelstvo Rozpočet 

obce Strážkovice na rok 2024 projednalo a schválilo. Rozpočet obce Strážkovice je přílohou 

č. 3 tohoto zápisu. Zastupitelstvo dále ukládá starostce obce pí Halamové zveřejnit Rozpočet 

obce Strážkovice na rok 2024 na úřední desce a elektronicky. 

Návrh usnesení 5a: Zastupitelstvo schvaluje Rozpočet obce Strážkovice na rok 2024 

v celkové výši 15.787.000,- Kč. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 5b: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové zveřejnit Rozpočet obce 

Strážkovice na rok 2024 na úřední desce a elektronicky. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 6. programu: Střednědobý rozpočtový výhled obce Strážkovice na roky 2025-2026 

Předsedající předložila zastupitelstvu Střednědobý rozpočtový výhled obce Strážkovice, na 

roky 2025-2026, zpracovaný účetním obce p. Šímou. Zastupitelstvo Střednědobý rozpočtový 

výhled obce Strážkovice na roky 2025-2026 projednalo a schválilo. Střednědobý rozpočtový 

výhled obce Strážkovice je přílohou č. 4 tohoto zápisu. Zastupitelstvo dále ukládá starostce 

obce pí Halamové zveřejnit Střednědobý rozpočtový výhled obce Strážkovice na roky 2025-

2026 na úřední desce a elektronicky. 

Návrh usnesení 6a:  Zastupitelstvo schvaluje Střednědobý rozpočtový výhled obce 

Strážkovice, na roky 2025-2026. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 6b:  Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové zveřejnit Střednědobý 

rozpočtový výhled obce Strážkovice na roky 2025-2026 na úřední desce a elektronicky. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 7. programu: Inventarizační příkaz 2024 

a) Starostka obce pí Halamová vydala příkaz č. 1/2023 k provedení inventarizace 

k 31.12.2023. Inventarizace započne dne 30.12.2023 a bude ukončena nejpozději do 

15.01.2024. Inventarizační zápis s návrhem na vypořádání případně zjištěných 

inventarizačních rozdílů či vyřazení majetku bude předložen do 15.01.2024. 

Zastupitelstvo Inventurní příkaz projednalo a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 7a: Zastupitelstvo bere na vědomí vydání příkazu starostky obce č. 1/2023 

k provedení inventarizace k 31.12.2023. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 



b) Starostka obce pí Halamová navrhla inventarizační komisi ve složení Pavel Kolář, 

Tomáš Kubík, Renata Šobrová. Místostarosta obce p. Pečman navrhl za předsedu 

inventarizační komise p. Tomáše Kubíka. Navržena byla inventarizační komise ve 

složení: předseda IK-Tomáš Kubík, členové IK- Pavel Kolář, Renata Šobrová. 

Zastupitelstvo návrh členů inventarizační komise projednalo a schválilo. 

Návrh usnesení 7b: Zastupitelstvo schvaluje ustanovení inventarizační komise ve složení – 

předseda IK: p. Tomáš Kubík, členové IK: p. Pavel Kolář, pí Renata Šobrová. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 8. programu: Různé 

a) Dodatek č. 17 ke smlouvě č. 60568/03 na sběr, svoz a odstranění komunálního odpadu 

a jeho složek 

Předsedající předložila zastupitelstvu Dodatek č. 17 ke smlouvě č. 60568/03 na sběr, svoz a 

odstranění komunálního odpadu a jeho složek uzavřené mezi obcí Strážkovice a firmou 

Marius Pedersen a.s. Dodatek se týká ujednání svozových režimů, navýšení ceny dopravy 

komunálního a biologicky rozložitelného odpadu, navýšení ceny za odstranění komunálního 

odpadu a navýšení ceny svozu separovaného odpadu. Zastupitelstvo Dodatek č. 17 projednalo 

a schválilo. Zastupitelstvo dále ukládá starostce obce pí Halamové uzavřít předmětný Dodatek 

č. 17. Zastupitelstvo dále schválilo doplnění kontejnerového stání v chatové oblasti Želízkův 

mlýn o jeden kontejner na sklo. 

Návrh usnesení 8a1:  Zastupitelstvo schvaluje Dodatek č. 17 ke smlouvě č. 60568/03 na sběr, 

svoz a odstranění komunálního odpadu a jeho složek uzavřené mezi obcí Strážkovice a firmou 

Marius Pedersen a.s. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kubík, p. Pečman, pí Šobrová, 

Proti: nikdo, Zdržel se: p. Kroupa 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 8a2:  Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové uzavřít Dodatek č. 17 

ke smlouvě č. 60568/03 na sběr, svoz a odstranění komunálního odpadu a jeho složek 

uzavřené mezi obcí Strážkovice a firmou Marius Pedersen a.s. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 8a3:  Zastupitelstvo schvaluje doplnění kontejnerového stání v chatové oblasti 

Želízkův mlýn o jeden kontejner na sklo. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

b) Zpráva o výsledku z dílčího přezkoumání hospodaření obce Strážkovice za rok 2023 

Předsedající předložila zastupitelstvu Zprávu o výsledku z dílčího přezkoumání hospodaření 

obce Strážkovice za rok 2023. Dílčí přezkoumání proběhlo dne 21.11.2023. Při přezkoumání 

hospodaření obce nebyly zjištěny žádné chyby a nedostatky. Zastupitelstvo zprávo o 

přezkoumání projednalo a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 8b:  Zastupitelstvo bere na vědomí Zprávu o výsledku z dílčího přezkoumání 

hospodaření obce Strážkovice za rok 2023. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 



c) Podklady lesního hospodáře 

Předsedající předložila zastupitelstvu požadavek předsedy Komise ochrany přírody a 

životního prostředí p. Kroupy na předložení faktur, dotací a pokynů lesního hospodáře p. 

Mojžíše za období od roku 2017 do současnosti. Podklady za rok 2017 byly již předloženy a 

další budou předloženy v nejbližším možném termínu. Zastupitelstvo požadavek p. Kroupy 

projednalo a vzalo na vědomí. 

Návrh usnesení 8c:  Zastupitelstvo bere na vědomí požadavek předsedy Komise ochrany 

přírody a životního prostředí p. Kroupy na předložení faktur, dotací a pokynů lesního 

hospodáře p. Mojžíše za období od roku 2017 do současnosti. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Po projednání tohoto bodu bylo zasedání zastupitelstva přerušeno v době 16:15 – 16:30 hod. 

 

d) Revitalizace návsi ve Strážkovicích 

Předsedající přivítala hosty Ing. Arch. Martina Holinku a Ing. Jana Špačka. Ing. Arch. Martin 

Holinka předložil návrh studie revitalizace návsi ve Strážkovicích. Jedná se o komplexní 

návrh na úpravu komunikací a chodníků včetně jejich povrchů, návesní nádrže s pobytovými 

schody, úpravu autobusových zastávek, úpravu kontejnerového stání, úprava parkoviště před 

KD, úprava prostor dětského a zeleného hřiště. Návrh studie respektuje současné výškové 

dispozice a sjednocuje prostory veřejných prostranství s ohledem na podmínky připravované 

dotace OPŽP. Zastupitelstvo návrh studie projednalo a schválilo. Zastupitelstvo dále schválilo 

zadání Ing. Arch Martinu Holinkovi na rozpracování studie revitalizace návsi ve 

Strážkovicích dle předloženého návrhu pro veřejné projednání v rámci komunitního plánování 

v termínu do 31.01.2024. 

Návrh usnesení 8d1:  Zastupitelstvo schvaluje návrh studie Ing. Arch. Martina Holinky na 

revitalizaci návsi ve Strážkovicích. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 8d2:  Zastupitelstvo schvaluje zadání Ing. Arch Martinu Holinkovi na 

rozpracování studie revitalizace návsi ve Strážkovicích dle předloženého návrhu pro veřejné 

projednání v rámci komunitního plánování v termínu do 31.01.2024. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: pí Halamová, p. Kolář, p. Kroupa, p. Kubík, p. Pečman, 

pí Šobrová, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Po vyčerpání posledního bodu jednání předsedající jednání zastupitelstva ukončila. 

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 17.30 hodin 
 

 

Ověřovatelé zápisu: podpisy 

Zapisovatel: 

 


